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Z A P I S N I K
Sa sednice Skupstine Srpskog triatlona

Daum i mesto održavanja: 30. 05. 2023. Beograd, Delata House, Vladimir Popovića 6-8
Sednica je počela sa radom u 16:00 časova.
Sednici je prisustvovalo 14 članova Skupštine ST sa pravom glasa: TK „Tamiš“, TK

„Dynamic“, Klub ekstremnih sportova Kragujevac, TS Beograda, SU “11Tri”, TK „Sprint”, TK
„TriOgy Racing“, Vojvođanska triatlonska unija, SK „Sporticus“, STU „Patrik“, TSU “Trijumf”,
SUT “3.sporta Ahil” , TK “Požarevac i Marija Desivojević Cvetković.

Sednici nije prisustvovalo 5 članova Skupštine ST sa pravom glasa i to: ATP “Valjevo, TK
„Olimpija“, TK „Bor“, “ STU “Sava” i “BRC”.

Sednicom je predsedavala Marija Desivojević Cvetković, predsednica Srpskog triatlona na čiji
predlog je jednoglasno usvojen

DNEVNI RED:

1. Otvaranje sednice i utvrđivanje kvoruma
2. Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice Skupštine ST
3. Izveštaj o radu u 2022. godini
4. Izveštaji o finansijskom poslovanju u 2022. godini
5. Plan rada u 2023. godini
6. Finansijski plan za 2023. godinu
7. Izbori

7.1. Usvajanje ostavke Stojanović Ognjena na članstvo u UO
7.2. Izbor člana UO

8. Razno (Ljudmila -ostavka)

Tačka 1.
Prozivkom članova Skupštine ST prisutnih na sednici Predsednica je konstatovala da sednici

prisustvuje 14 članova Skupštine ST sa pravom glasa od 19 koliko Skupština ST ima i da u skladu sa
članom 35. Statuta Skupština ima kvorum i može raditi i donositi odluke.

Na predlog Predsednice ST, Skupština je donela odluku da Šimo Čičković vodi zapisnik.

Tačka 2.
Članovima Skupštine je dostavljen tekst zapisnika sa prethodne sednice Skupštine ST. Imajući

u vidu da nije bilo primedbi na tekst zapisnika, predsednica je stavila na glasanje.
Skupština je jednoglasno donela odluku o usvajanju zapisnika sa prethodne sednice Skupštine.

Tačka 3.
Predsednica je u kratkom izlaganju informisala članove Skupštine o aktivnostima koje su

realizovane u 2022. godini uz napomenu da je detaljan pisani izveštaj dostavljen svim članovima
Skupštine ST. Power point prezentacija je sastavni deo zapisnika

Skupština je jednoglasno usvojila Izveštaj o radu u 2022. godini.

Tačka 4.
Šimo Čičković, generalni sekretar ukratko je upoznao članove Skupštine sa dokumentima koji

se odnose na finansijsko poslovanje i koje su dostavljeni svim članovima, uključujući i 2 revizorska
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izveštaja saglasnosti koji se odnose na namensko i zakonsko trošenje sredstava dobijenih od
Ministarstva sporta i to za:

- redovan godišnji program ST
- program kampova perspektivnih sportista
Javnim glasanjem, Skupština je jednoglasno usvojila finansijske izveštaje za 2023. godinu.

Tačka 5.
Predsednica ST je kroz prezentacije predstavila najvažnije segmente plana rada u 2023. godini.
Posebno je naglasila da smo prilikom izbora rukovodstva našeg saveza 2018. i 2022. godine

usvojili detaljni program rada i odredili strateške pravce razvoja triatlona u Srbiji
U 2023. godini radićemo na realizaciji svih programskih ciljeva a težište aktivnosti biće na
sledećim programskim celinama:
- razvojni programi
- organizacija takmičenja
- promotivna aktivnost
- međunarodni programi
- statusna pitanja
Javnim glasanjem, Skupština je jednoglasno usvojila finansijske izveštaje za 2023. godinu.

Tačka 6.
Predlog finansijskog plana je dostavljen svim članovima Srpskog triatlona. Generalni sekretar

je ukratko prezentovao sve segmente finansijskog plana.
Javnim glasanjem, Skupština je jednoglasno usvojila finansijske izveštaje za 2023. godinu.

Tačka 7.
Predsednica ST je informisala članove Skupštine da je Ognjen Stojanović, dosadašnji član

Upravnog odbora ST zbog sportskih i privatnih obaveza podneo ostavku na mesto člana Upravnog
odbora ST.

Skupština je usvojila ostavku.
Predsednica ST je predložila da Skupština za novog člana upravnog odbora ST izabere Mancu

Kristifora, predstavnika SU „3sporta Ahil“ iz Vršca.
Javnim glasanjem Skupština je usvojila predlog i za člana upravnog odbora ST izabrala Mancu

Kristifora.

Tačka 8.
Ljudmila Medan, dosadašnja predsednica Stručne komisije ST je obavestila članove Skupštine

da zbog privatnih razloga nije u mogućnosti da više obavlja ovu dužnost. Zahvalila se svim klubovima
na saradnji.

Predsednica ST se zahvalila Ljudmili na dosadašnjem, uspešnom radu i konstatovala da je izbor
novog predsednika Stručne komisije vrlo važan i hitan posao koji je u nadležnosti Upravnog odbora.
Pozvala je članove ST da pošalju svoj predlog.

Sednica je završena u 17:00 časova

Zapisničar Predsednica ST
Šimo Čičković Marija Desivojević Cvetković


